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E L Ő T E R J E S Z T É S 

Balatonakarattya Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

2015. május hó. 13-ai rendkívüli ülésére. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tárgy : Strandkézilabda megtárgyalása. 

 

Előterjesztő: Matolcsy Gyöngyi polgármester 

Előkészítette: Rozs Péter alpolgármester 

 

 

 



Tisztelt Képviselő-testület! 

A Center Sport megkereste Önkormányzatunkat, hogy az idei évtől a Kézilabda Szövetség által 

meghatározott időpontokban a kézilabda versenyeket a Bercsényi strandon szeretnék 

megrendezni.  

A cég tájékoztatta az Önkormányzatot, hogy a versenypályák rendeltetésszerű használatához a 

szükséges tárgyi feltételeket (homok, kapuk, hálók, labdafogók, stb.) ők biztosítanák, ezért 

cserébe 5 éves szerződést szeretnének az önkormányzattal kötni.  

Tájékoztatta az Önkormányzatot, hogy a rendezvényeket jelentős médiaérdeklődés követi. 

(Sport Klub TV). 

Szezononként az első évben 3-4 rendezvényt szeretnének a településen lebonyolítani. A 

sportpályák, illetve szálláslehetőségek szabad kapacitásának függvényében gyerekek részére, 

edzőtáboroztatásokat is kívánnak szervezni a jövőben.  

Szeretnék, ha 5 éven keresztül a balatonakarattyai Bercsényi strand területén kb. 1800 m2-es 

területet az ott kialakítandó sportpályák létesítése céljából az önkormányzat térítésmentesen 

biztosítana. Továbbá kérik, hogy a sportolók a verseny ideje alatt térítésmentesen vehessék 

igénybe a strandot.  

Véleményem szerint a szerződést két évre kössük meg, nyári szezononként maximálisan 6 

verseny legyen, a „Kőműves büfét” ne adjuk használatba és minden év május 31-éig kérjük, 

hogy adják le, hogy mikor lesznek a versenyek. 

 

Kérem a Képviselő-testületet, hogy az előterjesztésben foglaltakat megvitatni szíveskedjen. 
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